
 
 

 

 

Tarnów, 3 kwietnia 2023 r. 

KRM.0003.709.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXIII sesji Rady Miejskiej 30 marca 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław Biedroń oznajmił, że 

zaobserwował, iż miasto po wykonaniu ścieżek rowerowych zapomina często, albo nie sprawdza, czy 

krawężniki zostały obniżone. Zwrócił się z wnioskiem o dokonanie wiosennego przeglądu miejsc, gdzie 

rowerzyści mogą przejeżdżać. „Bardzo proszę mamy ten czas, kiedy można przeprowadzić taką analizę. 

Nie są to duże koszty a komfort jazdy o wiele większy, a przecież nam zależy na tym, aby jak najwięcej 

osób korzystało z rowerów w Tarnowie, pojawiły się kolejne miejsca z punktami rowerów miejskich. 

Tylko co z tego, jeśli po drodze są ścieżki brukowe i krawężniki wysokie.”  
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